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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljö- och klimatminister Isabella Lövin (MP)

2020/21:215 Gränsdragning för att söka pengar ur Industriklivet

Syftet med regeringens satsning Industriklivet är att industrin ska kunna söka 
600 miljoner kronor för att minska sina utsläpp. Tanken är god, men 
utformningen av stödet har visat sig problematisk då flera industrier vittnar om 
långdragna processer och flera avslag.

Flera sökande har fått avslag på sin ansökan av Energimyndigheten och anger 
gränsdragningsproblem som orsak. 

Flera små och gamla industrier i Mellansverige riskerar nu att bli helt utan 
pengar och har inte den ekonomiska möjligheten att göra de investeringar som 
behövs för att minska utsläppen. 

Små och medelstora företag har drabbats hårt under coronapandemin, med 
minskade intäkter och en oförutsägbarhet om framtidens exportmöjligheter. Det 
innebär inte att små och medelstora företag inte vill minska sina klimatavtryck, 
men det ekonomiska läget i kombination med Industriklivets kriterier försvårar 
det viktiga arbetet. 

Risken finns att Sverige inte kommer att uppnå sina åtaganden enligt 
Parisavtalet. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga miljö- och klimatminister Isabella 
Lövin:

 

Avser ministern att tydliggöra kriterierna för Industriklivet så att fler industrier 
kan göra den viktiga omställningen för att nå klimatmålen?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-10-15
Besvaras senast
2020-10-21 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


